

Date : July 23, 2024.

التاريخ: 23 يوليو 2024م.

**Sub : Decisions of the Board Meeting held on
Tuesday July 23, 2024.**

**الموضوع: قرارات اجتماع مجلس الإدارة المنعقد يوم الثلاثاء
الموافق 23 يوليو 2024م.**

The un-audited Financial Statements for the first 1st half ended 30th June 2024 were approved by the Board of Directors of A'SAFFA FOODS SAOG in the meeting held on July 23, 2024.

انعقد اجتماع مجلس إدارة الصفاء للأغذية ش.م.ع.، في يوم الثلاثاء الموافق 23 يوليو 2024م و قرر أعضاء مجلس الإدارة اعتماد الحسابات المالية غير المدققة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2024م.

Performance Review

The company has further improved its operating performance during 1st Half of 2024. The growing demand for A'Saffa products drove the outstanding sales performance. Due to increased demand, inventory levels decreased and sales further increased to a new high in first half. Our consolidated Sales for the 1st half ended 30th June 2024 have increased to RO. 34,114,223/- as compared to RO. 24,911,132/- during the same period of 2023 showing an increase of 36.94%. Net Profit(consolidated) RO. 3,159,747/- has been achieved during 1st half of 2024 as compared to net profit of RO. 1,370,345/- showing an increase of 130.58% for the same period of 2023.

عرض الأداء

تحسن الأداء التشغيلي للشركة في النصف الاول من عام 2024م حيث ادى الطلب المتزايد على منتجات الصفاء الى أداء متميز في المبيعات الامر الذي ادى الى انخفاض مستويات المخزون ووصلت المبيعات الى أعلى مستوياتها في النصف الأول، و ارتفعت المبيعات (المجموعة) للشركة في الفترة المنتهية في 30 يونيو 2024م بمبلغ وقدره -/34,114,223 ريال عماني مقارنة بمبلغ وقدره -/24,911,132 ريال عماني في نفس الفترة من عام 2023م و بزيادة قدرها %36.94. وبلغ صافي الربح (المجموعة) خلال الفترة الاولى من عام 2024م مبلغا وقدره -/3,159,747 ريال عماني مقارنة بصافي ربح بمبلغ وقدره -/1,370,345 ريال عماني بزيادة قدرها %130.58 عن نفس الفترة من عام 2023م.

Kind Regards,

Eng. Mohamed Suhail Al Shanfari
Chief Executive Officer



هذا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

المهندس / محمد بن سهيل الشنفري
الرئيس التنفيذي

